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امام جمعه تبريز: بسيج بمب آتشزايي است كه خواب دشمن را آشفته كرد

آيتالله محسن مجتهد شبستري در خطبههاي نماز جمعه اين هفته تبريز در مصلاي امام خميني(ره) اين شهر ضمن تبريك هفته بسيج افزود: از صفات بارز بسيجيان

ميتوان به ايثارگري و شهادت طلبي اشاره كرد كه امروز اين شجره طيبه در عرصههاي اجتماعي، فرهنگي و غيره خوب درخشيده و تاثيرات مثبتي از خود به جاي

گذاشته است.

وي اظهار داشت: بسيجي يك نيروي مردمي است كه با الهام از تعاليم قرآن و اهل بيت(ع) به مظهر معنويت، اخلاص و صفا تبديل شده است.

خطيب جمعه تبريز تصريح كرد: بسيجي واقعي كسي است كه تمام مقدورات را براي حفظ انقلاب، نظام، خدمت به مردم و حفظ ولايت فقيه در طبق اخلاص قرار ميدهد

و با دشمنان اشداء الكفار و با دوستان رحماء بينهم است.

وي در ادامه اظهار داشت: عدهاي همواره از ابتدا تصور ميكردند كه حضور بسيج لزومي ندارد، در حالي كه اين ذهنيت اشتباه محض بود، زيرا عزيزان بسيجي هدفشان

خدمت به جامعه، حفظ ارزشها،رضاي پروردگار و برقراري امنيت بود و امروز با حضور اين نيروي مردمي ايران قدرت و وقت مضاعفي يافته است.

امام جمعه تبريز همچنين در ادامه سخنان خود به فاجعه انساني در نوار غزه اشاره كرد و اظهار داشت:سالها قبل نخست وزير وقت رژيم صهيونيستي آرزو كرده بود كه

اي كاش وقتي فردا صبح از خواب بر ميخيزد ديگر نوار غزهاي وجود نداشته باشد، اين جمله نشان ميدهد كه اين منطقه و مردم مقاوم آن رژيم اشغالگر قدس را از پا

درآورده است.

وي افزود: در همين راستا امروز مشاهده ميكنيم كه اين رژيم ددمنش از تمام امكانات خود براي سركوبي مردم نواز غزه استفاده كرد و فاجعه انساني در اين منطقه از

دنياي اسلام به وقوع پيوسته است كه مجامع جهاني و دستيابي عرب هم به دليل خواب زدگي در سكوت ذلت بار به سر ميبرند.

آيتالله مجتهد شبستري گفت: رژيم صهيونيستي كه روزگاري در جنگ شش روزه پيروزي به دست آورده بود، امروز در مقابل مردمي بيسلاح اما مقاوم به زانو درآمده و

ان شا الله رو به اضمحلال ميرود.

وي تصريح كرد: فلسطينيان عزت اسلام را حفظ كردهاند، اما متأسفانه در دنياي اسلام برخي در خواب غفلت هستند و جاي بسي تأسف است كه برخي از كشورهاي

عربي هم به فكر سازش و صلح بوده و از اين راه موقعيت اسرائيلي را قوت ميبخشند.

نماينده ولي فقيه در آذربايجان شرقي در ادامه با اشاره به سخنان مقام معظم رهبري در اجلاس نماز اظهار داشت: مقام معظم رهبري در اين اجلاس اقامه صحيح و

توجه همزمان به قالب روح نماز را كليديترين عنصر براي اصلاح فرد و جامعه دانستند و از عدم توجه لازم به اين امر گلايهمند بودند.

وي خاطر نشان كردند: مسئولان دانشگاهها، مسكن و شهر سازي، مسئولان فرودگاه، مترو و قطار بايد هر چه زودتر در اجراي منويات مقام معظم رهبري گام برداشته و

به امر احداث نمازخانه در امكان متخلف توجه كافي را داشته باشند.
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